
Zápisnica z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Klin, 

konaného dňa 8. Augusta 2014. 
 

 
Prítomní:  Podľa priloženej prezenčnej listiny. 
 

Neprítomní:  - 
 

Ďalší prítomní: Mgr. Monika Huráková, zamestnankyňa obce 

   Mgr. Marta Basárová, kontrolór obce 
 

Verejnosť:  Katarína Laššáková, Katarína Sučáková, Andrea Kekeľáková 
Laššáková  

 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania 

Zasadanie Obecného zastupiteľstva obce Klin (ďalej len „OZ“) otvoril starosta obce, Štefan 
Peňák (ďalej len „starosta“). Uviedol, že dnešné zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle § 13 
ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien 
a doplnkov. 

Ospravedlnení poslanci: 3 

Neospravedlnení: 0 

Starosta konštatoval, že na zasadnutí OZ je prítomných 6 z 9 poslancov a OZ je spôsobilé sa 
právoplatne uznášať. 

 

Starosta predložil poslancom návrh programu na rokovanie nasledovne:  

1. Otvorenie. 
2. Schválenie programu rokovania a voľba návrhovej komisie, overovateľov 

a zapisovateľky. 
3. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 14/2013 o určení výšky príspevkov za pobyt v MŠ, na 
čiastočnú úhradu nákladov v ŠK, ŠJ a výdajnej ŠJ v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 
Klin. (predkladá Mgr. Monika Huráková)     

4. Návrh VZN č. 17/2014 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce. (predkladá starosta obce a Mgr. 
Monika Huráková)     

5. Prejednanie monitorovacej správy k plneniu programového rozpočtu obce za 1. polrok 
2014. (predkladá starosta obce a Mgr. Monika Huráková)     

6. Prejednanie návrhu projektu „Povodňová ochrana obce Klin“. (predkladá starosta obce) 
7. Komunálne voľby 2014:            

a/ určenie úväzku starostu obce na celé funkčné obdobie 2014 - 2018  
b/ určenie počtu poslancov na celé funkčné obdobie 2014 - 2018  
c/ určenie počtu okrskov pre komunálne voľby. (predkladá starosta obce) 

8. Návrhy zmlúv na vysporiadanie vlastníckych vzťahov pod miestne komunikácie. 
(predkladá starosta obce)  

9. Žiadosti občanov. (predkladá starosta obce) 
10. Informácie starostu obce, pošta.  
11. Diskusia – interpelácia.   
12. Návrh na uznesenie. 
13. Záver. 



Starosta vyzval prítomných hostí, aby sa vyjadrili k bodom rokovania OZ, ku ktorým by 
chceli vyjadriť svoje pripomienky.  

P. Katarína Laššáková povedala, že ich zaujíma bod č. 8, konkrétne ulica pri ich dome, 
spôsob akým sa bude robiť cesta.  

Starosta navrhol poslancom zmenu programu, aby sa na začiatku prejednal bod, ktorý zaujíma 
p. Laššákovú a potom vyzval prítomných poslancov, aby predniesli svoje návrhy, resp. 
pripomienky k predloženému programu. Starosta dal hlasovať za uvedený návrh programu.  

ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Program rokovania bol schválený. 

 

K bodu 2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov a zapisovateľky 

Starosta predložil návrh na zloženie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a poverenie 
písaním zápisnice nasledovne: 

Návrhová komisia: Ing. Katarína Košútová a Pavol Červeň 

Overovatelia zápisnice: Karol Revaj a Dušan Gonšenica 

Zapisovateľka: Mgr. Monika Huráková, pracovníčka obce 

Za schválenie členov návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľku zápisnice 
OZ hlasovali: ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír 
Košút, Dušan Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, 
PROTI  – 0. 

Členovia návrhovej komisie, overovatelia a zapisovateľka zápisnice OZ boli schválení.  

 

K bodu 8. Návrhy zmlúv na vysporiadanie vlastníckych vzťahov pod miestne 
komunikácie (predkladá starosta obce)  

Starosta vyzval p. Laššákovú, akú pripomienku má k tomuto bodu?  

P. Laššákovú zaujíma akým spôsobom sa bude asfaltovať cesta, ktorá je pri ich dome. Kedy 
sa robilo vytýčenie danej cesty a ako bude odvodnená.  

Starosta hovoril, že obec má na tejto ceste vlastnícke právo v šírke komunikácie 3,5m medzi 
domami, podľa merania geodetom.  

Pani Laššáková hovorila, že kedy tam bol geodet, keď oni neboli o tom oboznámení a na 
ceste nie je nič vyznačené. Treba riešiť odvodnenie cesty, pretože na jar sa tadiaľ nedá prejsť, 
ulica je v podstate neprechodná. V zime to je len kopa ľadu, bude to len horšie. Chce aby sa 
urobili viaceré záchytné body, ktoré budú vyspádované od Laššáka, pretože voda nemá 
zábranu a pôjde vždy len dole kopcom.  

Starosta oponoval, že pri Svetlošákovi je záchytná šachta.  



Katarína Laššáková, hovorila, že ak myslí tú, ktorá už dnes existuje, tak je to nedostatočné 
riešenie. Treba odkanalizovať cestu pretože bude problém hneď ako príde prvý dážď.  

Starosta jej odpovedal, že odvodnenie nie je naplánované. Táto prístupová cesta je len pre pár 
rodinných domov.  

P. Laššáková namietala, že tam chodia aj nákladné autá, ktoré tam absolútne nemajú čo robiť. 
Starosta jej povedal, že do dvoch mesiacov sa tam dá dopravné značenie – zákaz vjazdu pre 
nákladné motorové vozidlá. Ďalej sa starostu pýtala, ako je možné, že nie je vytýčenie, keď 
tam meral geodet. Starosta obce sa vyjadril, že miestna komunikácia bola vytýčená už v roku 
2003, bol vyhotovený aj GP a bolo vytýčené kolíkami, ktoré sú tam dodnes. Žiadala 
predloženie nejakého relevantného dôkazu, že to vytyčovanie tam skutočne prebehlo. P. 
Sučáková hovorila, že starosta si vymýšľa a žiadne meranie nebolo vykonané a ak bolo nech 
predloží doklad.  

Starosta hovoril, že stavebná komisia dostane za úlohu pripraviť podklady a geodet príde 
zamerať a vytýči sa, skôr ako sa začnú stavebné práce. Karol Revaj hovoril, že treba ísť 
priamo na miesto obhliadnuť situáciu. Starosta spomenul, že kanalizácia je urobená a nebude 
sa meniť.  

P. Laššákova hovorila, že časť pozemku ešte patrí im a časť patrí aj Šaštínskym, namietal 
Karol Revaj aj starosta, že ak by to tak bolo, tak na komunikáciu by v najužšom bode zostalo 
len 2,20 m, čo nie je možné použiť na vyasfaltovanie MK. P. Sučáková sa vyjadrila, že oni za 
žiadnych okolností nepovolia ak sa neurobí MK tak ako treba.  

Starosta im prisľúbil, že bude znovu zameranie MK a budú prizvaní. Pani Laššáková si 
vyžiadala vyrozumenie ohľadom merania a nech je v tom zahrnutý aj doklad 
z predchádzajúceho zamerania. A nech ich prizvú v dostatočnom predstihu, aby sa vedela 
zariadiť.  

P. Laššáková a Sučáková odchádza.  

 

K bodu 9. Žiadosti občanov (predkladá starosta obce) 

Starosta vyzval P. Kekeľákovú Laššákovú, aby vyjadrila, čo ju zaujíma.  

P. Kekeľáková sa pýtala ako je to so žiadosťou, ktorú podala spolu so susedmi o odvodnenie 
plánovenej MK.  

Starosta jej odpovedal, že na to momentálne nie sú peniaze a je tam zrušený rezervár 
(Bolibruch – Majcher), ale sa plánuje vytvorenie retenčných nádrží.  

Ďalej ju zaujímalo, prečo sa plánovaná MK končí pri Svetlákovi, prečo sa nemôže potiahnuť 
tých pár metrov ku Trnčákovi. Tak isto dostal výzvu na pripojenie ku kanalizácii a aj tak 
urobil. Ak bude cesta končiť pri Svetlákovi a nie pri Trnčákovi, tak sa bude zbytočne vynášať 
blato na MK a cesta sa o to rýchlejšie zničí.  

Starosta oponoval, že nie sú peniaze na predĺženie MK a kanalizácia bude možno za 5 – 10 
rokov.  

P. Kekeľáková namietala, že po Trnčáka to už nie je až taký veľký úsek a keby sa potiahla 
k nim o to dlhšiu životnosť by mala. Nová kanalizácia by tým nezačínala pri Trnčákovi, ale 
nižšie pri nasledujúcom dome, ktorý by tam v budúcnosti stál.  



Starosta povedal, že stavebná komisia dostane za úlohu prehodnotiť predĺženie MK o tých 
10m od Svetláka po Trnčáka. Poslanec Revaj navrhol aby sa tam prehodnotil aj ten 
odvodňovací kanál. Poslanec Košút hovoril, že v minulosti tam bol potok a ten zanikol, preto 
je tam taká výkapová časť, lebo tam nie je priestor na to kadiaľ pustiť vodu. Blato sa takto 
vyplavuje na cestu a bude potrebné ho odhrnúť.  

P. Kekeľáková hovorila, že za cesty sa zaplatia veľké peniaze a o 10 rokov sa budú musieť 
robiť nové. Zaujímalo ju, či pri samotnom nasypovaní všetkých vrstiev štrkov a drtí pod 
cestu, ako aj samotného asfaltovania bude prítomný niekto z obce, aby skontrolovali 
dodržanie všetkých výšok násypov.  

Poslanec Sroka odpovedal, že bude prítomný stavebný dozor. P. Kekeľáková sa pýtala, či 
stavebný dozor bude aj merať samotné hrúbky násypov? Aby sa to neskončilo tým, že sa 
budú ľudia sťažovať, že to nie je urobené tak ako to má byť. Starosta hovoril, že sa to nedá 
100% zaručiť. Poslanec Revaj hovoril, že by bolo dobré aj zamestnať niekoho externe, kto by 
na toto dával pozor. Na to poslanec Sroka povedal, že netreba, on bude na toto dohliadať.  

Starosta hovoril, že sú plánované už spomínané retenčné nádrže na zachytenie dažďovej 
vody, sú samozrejme už zahrnuté aj do protipovodňovej ochrany.  

P. Kekeľáková sa pýtala, či nie možné dať podmienku pri výstavbe RD vytvoriť si takúto 
nádrž. Starosta jej oponoval, že to nie je také jednoduché, ale bude sa to musieť nejako 
vyriešiť.  

Starosta vyzval poslancov aby vyjadrili svoje pripomienky a odsúhlasili prizvanie geodeta na 
vymeranie cesty pri Laššákovi a uložili stavebnej komisii povinnosť prehodnotiť predĺženie 
cesty ku Patrikovi Trnčákovi. 

ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Návrh starostu bol schválený. 

 

K bodu 3. Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 14/2013 o určení výšky príspevkov za pobyt 
v MŠ, na čiastočnú úhradu nákladov v ŠK, ŠJ a výdajnej ŠJ v zriaďovateľskej 
pôsobnosti obce Klin (predkladá Mgr. Monika Huráková)      

Mgr. Monika Huráková predniesla prítomným poslancom návrh dodatku č. 1 k VZN č. 
14/2013. Dodatok č. 1 k VZN č. 14/2013 po schválení nadobúda účinnosť dňa 01.09.2014.  

Dodatkom č. 1 sa VZN č. 14/2013 upravuje § 4 – príspevok na čiastočnú úhradu nákladov 
v Školskej jedálni a Výdajnej školskej jedálni.  

Cudzí stravníci a zamestnanci uhrádzajú okrem príspevkov na nákup potravín na jedno jedlo 
v sume 1,12 € aj režijné náklady vo výške 1,30 €. Spolu úhrada stravy cudzí stravníci 
a zamestnanci 2,42 €/obed. 

Starosta vyzval poslancov aby vyjadrili svoje pripomienky a schválili návrh dodatku.  

ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Návrh dodatku č. 1 k VZN č. 14/2013 bol schválený. 



K bodu 4. Návrh VZN č. 17/2014 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce (predkladá starosta 
obce a Mgr. Monika Huráková)     

Mgr. Monika Huráková predniesla prítomným poslancom návrh VZN č. 17/2014. VZN po 
schválení nadobúda účinnosť dňa 01.01.2015. 

Predmetom tohto VZN je úprava a spôsob poskytovania dotácií z rozpočtu Obce KLIN, okruh 
oblastí, ktorých sa poskytovanie dotácií týka a podmienky, za akých môžu byť dotácie 
poskytované. 

VZN určuje komu sa môžu poskytovať dotácie z rozpočtu obce, aké podmienky musia tieto 
subjekty spĺňať, na aký vyhradený účel sa môžu dotácie poskytovať. Určuje podmienku, že 
výšku finančných prostriedkov určených na poskytnutie dotácií schvaľuje Obecné 
zastupiteľstvo v rámci rozpočtu obce na príslušný rozpočtový rok. Zároveň určuje za akých 
podmienok budú poskytnuté dotácie týmto žiadateľom.  

VZN upravuje postup schvaľovania, ktoré orgány obce sú oprávnené schvaľovať dané výšky 
dotácií. Starosta obce schvaľuje: 

- do výšky 300 € žiadateľom, ktorí sú právnické osoby, 
- do výšky 170 € žiadateľom, ktorí sú fyzické osoby - podnikatelia. 

Starosta môže schváliť poskytnutie dotácie v príslušnom kalendárnom roku jednému 
žiadateľovi maximálne 1 krát. V ostatných prípadoch rozhoduje obecné zastupiteľstvo na 
základe doporučení starostu obce, prípadne jednotlivých komisií.  

Všetky ostatné podmienky sú obsiahnuté vo VZN č. 17/2014. Samotné VZN je súčasťou 
zápisnice.  

Starosta vyzval poslancov aby vyjadrili svoje pripomienky a schválili návrh VZN č. 17/2014 
o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce. 

ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Návrh VZN č. 17/2014 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce bol schválený. 

 

K bodu 5. Prejednanie monitorovacej správy k plneniu programového rozpočtu obce za 
1. polrok 2014 (predkladá starosta obce a Mgr. Monika Huráková)     

Mária Svetláková predniesla prítomným poslancom monitorovaciu správu k plneniu 
programového rozpočtu obce Klin za 1. polrok 2014. 

Pre rok 2014 bolo pre obec navrhnutých 8 programov: 

ČERPANIE VÝDAVKY v celkovej hodnote 422.400,38 Eur 

 Schválený Upravený 
Čerpanie 
k 30.06. 

Rozpočet programov SPOLU (v EUR) 1.061.691,00 1.384.560,00 422.400,38 

Z toho: 
OBEC: Programy 1 - 7 



 Schválený Upravený 
Čerpanie 
k 30.06. 

Rozpočet programov SPOLU (v EUR) 1.061.691,00 719.836,00 138.073,52 

 
Program 9 VZDELÁVANIE              284.326,86   Eur 
Zámer:  Moderné školy a školské zariadenia rešpektujúce individuálne potreby a záujmy 
žiakov, reagujúce na aktuálne trendy, pričom výchovno-vzdelávací proces je determinovaný 
výlučne slobodným rozhodovaním rodičov a žiakov. 

 Schválený Upravený Čerpanie k 30.06. 

Rozpočet programu (v EUR) 626.332,00 664.724,00 284 326,86 

V rámci programu sa za sledované obdobie financovali aktivity obce v oblasti zabezpečenia 
prevádzky materskej školy, základnej školy, školského klubu detí a zabezpečenia stravovania 
v školskej jedálni. V sledovanom období škola stanovené ciele pre jednotlivé podprogramy 
splnila.   

Bližšie údaje monitorovacej správy sú súčasťou zápisnice.  

Starosta obce vyzval poslancov, aby vyjadrili svoje pripomienky a následne vzali na vedomie 
monitorovaciu správu k plneniu programového rozpočtu obce Klin za 1. polrok 2014.  
Pripomienky neboli. Prebehlo hlasovanie: 

ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Monitorovacia správa k plneniu programového rozpočtu obce Klin za 1. polrok 2014 bola 
vzatá na vedomie.  

 

K bodu 6. Prejednanie návrhu projektu „Povodňová ochrana obce Klin“ (predkladá 
starosta obce) 

Starosta predniesol poslancom návrh projektu „Povodňová ochrana obce Klin“.  

Projekt protipovodňovej ochrany obce je vypracovaný, je vydané už aj stavebné povolenie, 
teda všetko je v štádiu príprav. SVP – dal podmienku pre obec – vypracovať realizačný 
projekt. Projektant zistil na základe vlastníckych vzťahov, že časť toku potoka preteká cez 
súkromné pozemky. V projekte nemá zmysel pokračovať za týchto podmienok. Návrh 
starostu by bol, aby sa na základe spoločných konzultácií so SVP Banská Štiavnica š.p. 
upravili vlastnícke vzťahy. Vlastník pozemku nemôže na tzv. „vodnej ploche“ robiť žiadne 
úpravy, či zásahy a rovnako je na tom obec, nemôže robiť nič, kým nemá potok vysporiadané 
vlastnícke vzťahy. 

Informoval poslancov, že sú ťažkosti s realizáciou havarijného stavu oporného múru pri 
Randiakovi, nejde to tak ľahko, navyše je otázne, či financovanie bude skutočne na tretiny, 
ako bola pôvodná dohoda, vyzerá to tak, že väčšiu časť nákladov bude hradiť obec. Najbližšie 
sa budú, po dohode so Správou ciest ŽSK a správcom vodného toku SVP – závod 
Ružomberok, osádzať štetnice na zaistenie svahu.    



Starosta obce vyzval poslancov, aby vyjadrili svoje pripomienky a následne vzali na vedomie 
projekt protipovodňovej ochrany obce Klin.  
Pripomienky neboli. Prebehlo hlasovanie: 

ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Projekt protipovodňovej ochrany bol vzatý na vedomie.  

OZ poveruje starostu obce v zastupovaní obce so správcom vodného toku Klinský potok za 
účelom riešenia vlastníckych vzťahov súkromných vlastníkov pozemkov a vlastníka 
pozemkov vodného toku Slovenského vodohospodárskeho podniku š.p. Banská Štiavnica za 
účelom úpravy Klinského potoka v rámci protipovodňových opatrení.   

ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

 

K bodu 7. Komunálne voľby 2014:            
a/ určenie úväzku starostu obce na celé funkčné obdobie 2014 - 2018  

Starosta obce predniesol prítomným poslancom návrh dĺžky úväzku starostu obce na ďalšie 
funkčné obdobie.  

Dôvodová správa hovorí, že OZ určuje na základe zákona NR SR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov, v súlade s § 11 ods. 4 písm. i, musí OZ určiť najneskôr 
90 dní pred voľbami na celé funkčné obdobie rozsah výkonu funkcie starostu. Návrh je taký 
aby na ďalšie funkčné obdobie 2014 – 2018 ostal plný úväzok starostu.  

Starosta obce vyzval poslancov, aby vyjadrili svoje pripomienky a následne určili úväzok 
starostu obce pre ďalšie funkčné obdobie.  
 
Pripomienky neboli. Prebehlo hlasovanie: 

ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Úväzok starostu obce pre ďalšie funkčné obdobie 2014 – 2018 bol určený.  

b/ určenie počtu poslancov na celé funkčné obdobie 2014 - 2018  
 

Starosta obce predniesol prítomným poslancom návrh na určenie počtu poslancov obecného 
zastupiteľstva na ďalšie funkčné obdobie.  

Podľa zákona NR SR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, 
v súlade s § 11 ods. 3, je počet poslancov pre obec s počtom od 1001 do 3000 obyvateľov 
obce určený na 7 až 9 poslancov. Návrh je taký aby na ďalšie funkčné obdobie 2014 – 2018 
ostal počet poslancov 9.  

Starosta obce vyzval poslancov, aby vyjadrili svoje pripomienky a následne určili počet 
poslancov pre ďalšie funkčné obdobie.  
 
Pripomienky neboli. Prebehlo hlasovanie: 



ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Počet poslancov obecného zastupiteľstva pre ďalšie funkčné obdobie 2014 – 2018 bol určený 
v počte 9.  

c/ určenie počtu okrskov pre komunálne voľby (predkladá starosta obce) 

Starosta obce predniesol prítomným poslancom návrh aby na voľby do orgánov samosprávy 
obcí, ktoré sa budú konať 15. novembra 2014 bol jeden volebný obvod a dva volebné okrsky.  

V obci by boli vytvolené v dolnej sále kultúrneho domu a v budove MŠ.  

Starosta obce vyzval poslancov, aby vyjadrili svoje pripomienky a následne určili počet 
okrskov.  
 
Pripomienky neboli. Prebehlo hlasovanie: 

ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Počet okrskov pre voľby do orgánov samosprávy obcí, bol určený na 2.  

Starosta ešte upozornil, že kandidátne listiny musia byť odovzdané do 21.09.2014. 

 

K bodu 8. Návrhy zmlúv na vysporiadanie vlastníckych vzťahov pod miestne 
komunikácie (predkladá starosta obce) 

1. V zmysle predchádzajúcich rokovaní s občanmi sa pokračuje v ďalšom vysporiadaní 
pozemkov pod MK v časti od Katráka po Blaškoviča.  
a) Výkup celého pozemku sa realizuje od Ľubomíra Laššáka a Ivany Laššákovej, podľa 

znaleckého posudku č. 122/2014 je cena za 1 m2 stanovená vo výške 10,22 Eur. 
Starosta navrhuje OZ aby sa vypracovala zámenná zmluva pod MK.   

b) Návrh kúpnej zmluvy na odkúpenie pozemkov pod MK od ostatných vlastníkov.  
ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Zámenná a kúpna zmluva bola schválená.  
2. Ďalej predstavil prítomným poslancom návrh na vypracovanie kúpnej zmluvy pozemkov 

pod MK v časti od Sestrenka po Mešku.  
ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Kúpna zmluva bola schválená.  
3. Bola ďalej vypracovaná kúpna zmluva na odkúpenie pozemkov pod MK od Úradníka po 

Sitarčíka – vysporiadanie panelovej cesty.  
ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Kúpna zmluva bola schválená.  
4. Pripravil sa aj návrh zmluvy o budúcej kúpnej zmluve v časti obce od Jadroňa po 

Kraváka za účelom vysporiadania vlastníckych vzťahov pod miestnu komunikáciu, ktorej 
vlastníkom bude obec Klin.  

ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Kúpna zmluva bola schválená.  



K bodu 10. Informácie starostu obce, pošta  

- Starosta obce predniesol prítomným poslancom informáciu od Štátnej ochrany prírody SR. 
Je možnosť vytvoriť v obci chránené krajinné územie. OZ nesúhlasí s vytvorením 
chráneného územia, mohli by s tým byť zbytočné problémy. V prípade, že by chceli stavať 
rodinné domy, nedostali by stavebné povolenie, z dôvodu chráneného územia. Starosta 
teda navrhuje nevytvoriť obecné chránené územie.  

ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Obec Klin konštatuje, že nemá záujem vyhlásiť obecné chránené územie.    

- Prišiel oznam pre hasičov. ŽSK prosí o zaslanie informácií o histórii hasičov. Zároveň 
starosta oznámil poslancom OZ, že 31.8.2014 sa bude konať hasičská akcia v Zubrohlave 
a plánuje sa aj cvičenie na Grape.   

ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
OZ berie na vedomie informáciu starostu obce. 

- Informácia starostu obce o predložení Programu hospodárskeho sociálneho rozvoja 
(PHSR) na konzultáciu a upresnenie a doplnenie údajov do 15.8.2014. 

ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
OZ berie na vedomie informáciu starostu obce. 

- Informáciu starostu obce o poskytnutí dotácie na spracovanie územnej plánovacej 
dokumentácie obce (ÚPN-O) vo výške 9.504,- €. Ešte len 8.8.2014 prišla zmluva na 
podpis. Návrh doplnku č. 1 bol zaslaný Ing. arch. Gočovej na prípravu návrhu na rokovacie 
konanie. Zároveň podal informáciu o predložení návrhu zmien a doplnkov č. 2  ÚPN obce 
do 15.08.2014, zverejnenie vyhlášky o začatí prerokovania návrhu do 21.08.2014 a verejné 
prerokovanie návrhu dňa 10.09.2014. 

ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
OZ berie na vedomie informáciu starostu obce. 

- Starosta podal poslancom OZ návrh v rámci riešenia havarijného stavu MK, aby sa vrámci 
schváleného balíka na cesty urobili ešte úseky – Gurova ulica a MK v úseku od Oľgy 
Prisažnej po Petra Šatana.  

ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
OZ schvaľuje realizáciu stavebných prác na stavbe Odstránenie havarijného stavu na MK 
v úseku od  Rudolfa Guru a Albína Stahoňa a na MK v úseku od Oľgy Prisažnej po Petra 
Šatana.  

- Prišli rôzne ponuky na kalendár, z viacerých verzií je potrebné vybrať najvhodnejšiu. OZ 
si zvolilo rozsah 30 strán (15 listov).  

ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
OZ ukladá kultúrnej komisii pripraviť návrh stolového kalendára na rok 2015 v rozsahu 30 
strán (15 listov).  

- Bola zrealizovaná výstavba trafostanice a rozvodov NN pri Dakne a dokončuje sa už aj 
Grúň. Rovnako aj úsek v časti od Antona Laššáka po Antona Krivánika.  



ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
OZ berie na vedomie informáciu starostu obce. 

 

K bodu 11. Diskusia – interpelácia 

1. Poslanec Karol Revaj povedal, že treba upratať neporiadok v potoku po úprave chodníka 
firmou JSK. Ľudia sa sťažujú, že ako tam mohli nechať taký neporiadok.  

 

K bodu 12. Návrh na uznesenie 

Starosta predniesol prítomným poslancom návrh uznesenia.  

Prebehlo hlasovanie:  

ZA hlasovali: Ing. Katarína Košútová, Pavol Červeň, Karol Revaj, Ľubomír Košút, Dušan 
Gonšenica, Jozef Sroka t.j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ. ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Návrh uznesenia bol prijatý.   

 

K bodu 13. Záver 

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom a hosťom za účasť a rokovanie 
OZ ukončil. 

 

 

 

 

         Štefan Peňák 
         starosta obce 
 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Karol Revaj  

Dušan Gonšenica 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Monika Huráková 

 


